
Resum de la Comuna del 12 de desembre de 2024 
 
Assisteixen: Alicia, Amada, Angels, Natàlia, Montse B, Susanna, Merche, Cristina, 
Teresa, Dolo, Montse C, Loredana, Milena, Maria F, Marta, Karin, Bea, Muntsa, Mirta, 
Mercè, Ana i la Gisela es va incorporar per al debat sobre X  
 
Ordre del dia: 
1. Brindis de nadal 
2. Proposta de pressupost 2025 
3. Situació 3a planta 
4. Debat sobre xarxa X/Twitter 
5. Completar repartidora 
6. Informació de grups i projectes  
 

1. Brindis i pica pica de Nadal molt complert amb cava, vi, truites… i bon rotllo! 
2. La Comissió econòmica informa que hem d’estar pendents de la convocatòria 

de la subvenció de l’Ajuntament i hem de tenir clares les despeses que 
preveiem per al Pressupost 2025.  

a) La Comi de Comunicació explica que la campanya de sòcies arrencarà al 
gener i que s’ha de completar la despesa prevista a 3.500€. 

b) La Comi de manteniment informa de la reunió amb els tècnics de 
l’Ajuntament que es van agafar molt al Conveni signat l’any 2012, al punt 9, 
per considerar que el manteniment intern de la casa ens correspon pagar a 
nosaltres. Les humitats, però, són estructurals i per tant les hauran 
d’assumir ells. La comi proposa fer una auditoria de l’edifici per saber 
exactament com està tot plegat. També proposa signar contracte de 
manteniment amb la gent que està al càrrec de les xarxes de 
informàtiques/wifis perquè ens sortirà més econòmic i tindrem millor 
servei. En aquest punt parlem de la situació de la planta 3ª i després de 
valorar i tenir en compte les recomanacions, decidim que la podem utilitzar 
sempre i quan: 
* - tancar la zona afectada 

* - la podem utilitzar sempre q no plogui 

* - porta oberta de seguretat (durant actes. Recordem tancar en marxar) 
 

3. Debat sobre xarxa X/Twitter. Es van poder argumentar de forma interessant i 
participativa els pros i contres de continuar o marxar de la xarxa X. Va ser un 
debat enriquidor. Es va quedar que el dilema continua obert, que de moment 
continuem a X i que també publiquem a les xarxes “alternatives” Mastodon, 
Bluesky i Fils. 

4. Repartidora. Finalment totes les comissions han nomenat les persones que 
aniran a la repartidora que queda  així:  
Comunicació: Maria F i Natàlia 
Econòmica: Ana Rodet 
Externes: Alicia  
Manteniment: Amada 
Laboral: Montse Benito 



S’informa per part de Klimàtiques que està prevista l’ampliació de l’aeroport i 
amb la proposta més agressiva pel medi ambient. Estarem atentes. 
 
Acabem amb un altre brindis i ens desitgem BONES FESTES! 

 
 
 
 
 
 
 


